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Protokół  

z posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa  

Rady Gminy Miedźno  

odbytej w dniu 28 maja 2013 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji: 

1. Marcin Sznober - przewodniczący 

2. Henryk Owczarek - wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Oziembała – członek 

4. Adam Habrajski – członek 

5. Józef Wąs – członek 

6. Grażyna Gorzałka – członek 

7. Adam Leśniowski – członek 

8. Czesław Trzepizur – członek 

9. Andrzej Ciesielski - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Piotr Derejczyk – Sekretarz Gminy 

2. Teresa Ściebura – Skarbnik Gminy 

3. Henryk Wydmuch – Naczelna Organizacja Techniczna (NOT) Częstochowa  

4. Krzysztof Urbańczyk – SIT – Spoż. Częstochowa 

5. Janusz Parkitny – Semper Power 

6. Dariusz Majtyka – SPS Audytor  

7. Jarosław Zwolski – SPS Audytor 

8. Witold Sagan – Polski Związek Wędkarstwa 

9. Stanisław Pawłowski – Koło Łowieckie Borsuk w Chorzowie 

10. Edyta Bauć – Stowarzyszenie Razem na wyżyny 

11. Jakub Konieczko - Stowarzyszenie Razem na wyżyny 

12. Janina Antczak – przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury i Zdrowia 

13. Jasiński Józef – Naczelna Organizacja Techniczna (NOT) Częstochowa 

14. Jasiński Jarosław - Naczelna Organizacja Techniczna (NOT) Częstochowa 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

3. Infrastruktura turystyczna na terenie gminy – zagospodarowanie terenów rekreacyjnych 

na terenie gminy. 

4. Wyjazdowe spotkanie w Ostrowach nad Okszą odnośnie odnawialnych źródeł energii. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Marcin Sznober, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad. Wobec braku propozycji zmian 

Przewodniczący poddał porządek posiedzenia pod głosowanie.  
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Głosowało 9 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 2. 

1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2012r. 

Skarbnik poinformowała, że sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu 

był omawiane podczas Komisji Rewizyjnej, która to wystąpiła o zaopiniowanie wniosku  

o udzielenie absolutorium Wójtowi za rok 2012 do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu. 

Głosowało 9 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu. 

Głosowało 9 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2013r. 

Skarbnik wyjaśniła, że uchwałą dotyczy podziału wolnych środków w kwocie 238.467,64 zł. 

Podział środków przedstawia się następująco: 

 Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo – kwota 98.967,64 zł na budowę kanalizacji, 

 Dział 600 Transport i łączność – kwota 50.000 zł na równiarkę i wykonanie 

przepustów przy ul. Kasztanowej i Tartakowej w Ostrowach nad Okszą oraz  

w Mokrej. 

 Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa – kwota 10.000 zł na regulację ulicy Dębowej  

w Miedźnie oraz poszerzenie ulicy Sienkiewicza w Miedźnie, 

 Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – kwota 70.000 zł na 

wyrównanie terenu SKR, pokrycie dachowe budynków tam się znajdujących, 4.500 zł 

na zakup kosiarki dla sołectwa Ostrowy, 

 Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – kwota 5.000,00 zł na 

uroczystości obchodów Powstania Styczniowego w Mazówkach. 

Radny Ciesielski powiedział, że powinna zostać wykonana studnia chłonna przy ul. 

Zakładowej w Ostrowach nad Okszą. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu. 

Głosowało 9 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
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Ad. pkt. 3. 

Radny Owczarek zapytał, jakie tereny rekreacyjne znajdują się na terenie gminy. 

Radny Ciesielski odpowiedział, że w Ostrowach nad Okszą jest to teren przy remizie oraz 

przy szkole. 

Sekretarz Derejczyk dodał, że teren przy szkole należy do Wspólnoty Gruntowej Wsi 

Ostrowy nad Okszą, a terenem przy remizie gospodaruje Ochotnicza Straż Pożarna. 

Radny Leśnikowski powiedział, że teren przy remizie jest terenem zalewowym. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że radny Ciesielski zgłosił w poprzedniej kadencji pomysł na 

zagospodarowanie terenu przy remizie m. in. polegający na nasadzeniu drzew i krzewów, 

wybudowaniu kładki nad Białą Okszą oraz boiska do piłki siatkowej. 

Radny Owczarek powiedział, że Wspólnota Gruntowa rozpoczęła budowę zaplecza 

sanitarnego nad zalewem. 

Radny Leśnikowski powiedział, że dalsze działania zostały zaniechane. Są sanitariaty  

i parking. 

Poruszono kwestię dlaczego Wspólnota nie bierze udziału w naborach wniosków 

organizowanych przez Stowarzyszenie Razem na wyżyny. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że o działalności Wspólnoty „dobrze byłoby rozmawiać  

z nimi, a nie tak jak teraz o nich”. 

Radna Gorzałka powiedziała, że w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

(mpzp) na Mietodłach są wyznaczone drogi gminne. Tereny  wokół są zablokowane do 

sprzedaży. Dodała, że drogi te powinny zostać wykupione przez gminę. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że mpzp obowiązują od 2007 roku i drogi zostały w planie 

wytyczone. Dodał, że ingerencja mpzp w działkę polega na tym, że nie można jej inaczej 

podzielić niż wskazuje na to mpzp.  

Radny Leśnikowski powiedział, że jest mieszkaniec, który w mpzp ma wskazaną działkę jako 

rekreacyjną. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że jak gmina nie ma mpzp to jest wtedy większa 

swoboda w budowaniu. 

Radna Gorzałka zapytała, czy osoba, która na swojej działce ma wytyczoną drogę ma 

możliwość zdjęcia tego zapisu w mpzp. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że w każdym czasie mieszkaniec ma prawo złożyć skargę 

na uchwałę i zwrócić się do rady o usunięcie przepisu, który narusza jego prawa. Jeżeli rada 

nie zgodzi się z jego stanowiskiem to może skierować sprawę do Sądu Administracyjnego. 

Dodał, że raz w roku Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa zajmuje się 

wnioskami złożonym przez właścicieli działek o zmianę mpzp. 

Radny Owczarek powiedział, że na terenie Miedźna tereny rekreacyjne znajdują się przy 

szkole. Dodał, że brakuje basenu ogrzewanego kolektorami. 

Radny Leśnikowski powiedział, że gmina Kłobuck nie może utrzymać swojego basenu 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że nie jest przekonany do koncepcji budowy basenu 

otwartego ze względu na warunki pogodowe jakie panują w Polsce. Jego zdaniem powinno 

się wybudować basen kryty. „Zyski społeczne” posiadania basenu, jego zdaniem, 

zdecydowanie przeważają nad kosztami utrzymania i dlatego powinno się go w Miedźnie 

wybudować. 

Radny Owczarek powiedział, że został wybudowany „Orlik”, a jest on ogrzewany energią 

elektryczną. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że taki był ogólnopolski projekt. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że w przyszłości można będzie przystąpić do modernizacji 

obiektu. Jako ewentualny „obszar rekreacyjny” do zagospodarowania wskazał teren 

znajdujący się za remizą Ochotniczej Straży Pożarnej w Miedźnie. Zaznaczył, że w chwili 

obecnej takiej możliwości nie daje mpzp i nie jest on własnością gminy. 
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Radny Owczarek powiedział, że w Mokrej są tereny rekreacyjno – historyczne. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że teren wokół pomnika w Mokrej ma szczególne 

znaczenie i nie można za bardzo myśleć o rekreacji wokół niego. Według niego bardziej 

można zagospodarować tereny wokół muzeum czy szkoły w Mokrej. 

Radny Oziembała zapytał, ile jeszcze jest potrzebnych środków finansowych na dokończenie 

kanalizowania gminy. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że do skanalizowania zostały Mokra, Izbiska i Ostrowy 

nad Okszą. Na dokończenie budowy kanalizacji w Ostrowach nad Okszą potrzeba ok 10 mln 

złotych. We Władysławowie i Borowej następuje zmiana w koncepcji budowy kanalizacji na 

rzecz budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Radny Ciesielski zapytał, czy Wspólnota Gruntowa Wsi Ostrowy nad Okszą może złożyć 

wniosek w naborach prowadzonych przez Stowarzyszenie Razem na wyżyny. 

Radny Owczarek odpowiedział, że może ona złożyć wniosek. 

Radny Trzepizur powiedział, że „robić trzeba, ale to co przynosi korzyść”. 

Radny Ciesielski zaproponował, aby na posiedzenie komisji zaprosić przedstawicieli 

Wspólnoty Gruntowej Wsi Ostrowy nad Okszą. 

Do posiedzenia komisji dołączył przedstawiciel koła łowieckiego i Polskiego Związku 

Wędkarskiego. 

Radny Owczarek zapytał przedstawiciela Koła Łowieckiego pana Stanisława Pawłowskiego, 

„jak pozbyć się bobrów, które wyrządzają znaczne szkody”. 

Pan Pawłowski powiedział, że bobry są pod ochroną i myśliwy nie ma prawa do niego 

strzelać. 

Radny Owczarek powiedział, że potrzebna jest zmiana ustawy. 

Radny Ciesielski zapytał, czy można niszczyć żeremia bobrów. 

Pan Pawłowski odpowiedział, że jest to jedyny sposób, aby się ich pozbyć o ile zagrażają one 

życiu i bezpieczeństwu mieszkańców.  

Radny Wąs zapytał, czy można odstrzelić lisa. 

Pan Pawłowski odpowiedział, że tak, oczywiście w określonym czasie. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że przedstawiciele kół łowieckich powinni występować 

do swoich władz o możliwość odstrzeliwania bobrów i zdjęcie z nich ochrony. 

Poruszono temat utrzymania czystości i porządku wokół zbiornika wodnego w Ostrowach nad 

Okszą. 

Pan Sagan powiedział, że Polski Związek Wędkarski (PZW) nie ma wpływu na dzikie 

obozowiska nad zbiornikiem. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że raz w tygodniu pracownicy gminy zbierają odpady wokół 

zbiornika. 

Pan Sagan dodał, że PZW też sprząta, ale nie może sobie poradzić z dzikimi obozowiskami. 

Przewodniczący Komisji zapytał, jakie są możliwości, aby wokół zbiornika było czysto. 

Pan Sagan odpowiedział, że PZW kontroluje tylko wędkarzy, bo do tego ma prawo. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że śmieci wokół zbiornika jednak są. 

Radny Owczarek powiedział, że wokół zbiornika nie pojemników na odpady. 

Pan Sagan powiedział, że do kontenerów znajdujących się nad zalewem ludzie wyrzucają 

odpady.  

Radny Ciesielski zaapelował, aby PZW bardziej zwracał uwagę na to co pozostawiają po 

sobie wędkarze. Dodał, że pracownicy gminy co tydzień zbierają w okresie wiosenno – letnim 

odpady wokół zbiornika wodnego. Nadmienił, że przebywający nad zalewem nie mają gdzie 

załatwiać sowich potrzeb fizjologicznych. 

Sekretarz Derejczyk zapytał, czy na działce dzierżawionej przez PZW zostały ustawione 

przenośne toalety typu „toi toi”. 

Pan Sagan odpowiedział, że PZW takich toalet nie ustawiło. 
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Radny Ciesielski powiedział, że PZW powinno egzekwować to co może. 

Radny Owczarek zapytał, czy w zbiorniku wodnym są ryby i czy PZW mógłby je odłowić. 

Pan Sagan odpowiedział, że odłowienie jest możliwe tylko pod względem ichtiologicznym. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę o godz. 14.05. 

Obrady wznowiono godz. 14.30. 

 

Ad. pkt. 4.  

Przewodniczący przekazał prowadzenie posiedzenia wiceprzewodniczącemu Henrykowi 

Owczarkowi. 

Od tego momentu rozpoczęło się wspólne posiedzenie z Komisją NOT ds. Innowacji  

i Wynalazczości z Częstochowy. 

Tematyka posiedzenia dotyczyła lokalnych warunków do pozyskiwania energii odnawialnej. 

Wiceprzewodniczący Owczarek powiedział, że energię odnawialną można uzyskać ze 

zbiornika wodnego w Ostrowach nad Okszą czy słońca. Zwrócił uwagę, aby wykorzystywać 

na ten cel środki z LEADERA. Dodał, że na sali znajduje się reprezentant firmy, która 

zajmuje się przygotowaniem wniosków dotyczących odnawialnych źródeł energii. Poprosił 

go o zabranie głosu i przedstawienie działalności firmy. 

Pan Janusz Parkitny powiedział, że firma Semper Power zajmuje się wnioskami dotyczącymi 

różnego rodzaju inwestycji np. budowy biogazowni, instalacji kolektorów słonecznych. 

Nadmienił, że firma przygotowuje też inwestycje pod względem prawnym. 

Wiceprzewodniczący Owczarek powiedział, że w sprawie kolektorów można zorganizować 

spotkanie z sołtysami. Zapytał przedstawiciela Lokalnej Grupy Działania (LGD) jakie są 

możliwości sfinansowania tego typu działań w ramach konkursów ogłaszanych przez LGD. 

Pan Jakub Konieczko powiedział, że obecne nabory wniosków w Stowarzyszeniu dotyczą 

„środków starych” – w działaniu Małe Projekty, zakres tematyczny został zawężony i nie ma 

możliwości składania wniosków dotyczący odnawialnych źródeł energii. Planowane nabory 

dotyczące „nowych środków” związanych z rozszerzeniem Lokalnej Strategii Rozwoju (LSR) 

Stowarzyszenia dotyczą z kolei konkretnych projektów wpisanych do niej „z imienia  

i nazwiska”. Dodał, że  np. gmina Miedźno zaplanowała w ich ramach, że złoży wniosek 

dotyczący Panoramy Bitwy pod Mokrą. 

Wiceprzewodniczący Owczarek zapytał, czy można wypracować wspólną koncepcję i złożyć 

wniosek np. ze Spółdzielnią Socjalną Audytor. 

Pan Konieczko odpowiedział, że „nie ma co zachęcać do współpracy, bo każdy bierze wtedy 

za siebie odpowiedzialność”.  

Wiceprzewodniczący Owczarek zapytał o nabór „Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw” 

– rozwój rekreacji konnej, a mianowicie kto może złożyć wniosek. 

Pani Edyta Bauć odpowiedziała, że nabór jest dla przedsiębiorców. 

Wiceprzewodniczący Owczarek zapytał o nabór „Różnicowanie w kierunku działalności 

nierolniczej”, kto może zostać wnioskodawcą. 

Pan Konieczko odpowiedział, ze nabór dotyczy osób, które opłacają Kasę Rolniczego 

Ubezpieczenia Społecznego, biorą dopłaty do gospodarstwa i są mieszkańcami Lokalnej 

Grupy Działania. 

Wiceprzewodniczący Owczarek powiedział, że „powinniśmy wiedzieć co chcemy zrobić”. 

Odniósł się do naboru na „Małe projekty”, w którym zakres tematyczny naboru dotyczy 

zwiększenia dostępu do nowoczesnych technologii informacyjnych - tworzenia 

elektronicznych bibliotek z możliwością cyfryzacji i archiwizacji danych oraz wypożyczania 

wydawnictw w formie elektronicznej, radia internetowego, stacji meteorologicznych z kamerą 

i dostępem do internetu, zakupu telebimów i tablic elektronicznych. Zapytał, czy gmina może 

wystąpić z wnioskiem.  
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Pan Konieczko potwierdził, że gmina może złożyć wniosek w naborze. 

Wiceprzewodniczący Owczarek zapytał, jaka jest cena telebimu. 

Pani Bauć odpowiedziała, że koszt telebimu wynosi ok 50.000 zł. 

Pan Dariusz Majtyka powiedział, że można taki telebim ustawić na głównym skrzyżowaniu  

w gminie i lokalni przedsiębiorcy mogliby wykupić emitowana na nim reklamę. 

Pani Buać powiedziała, że realizacja „małych projektów” nie służy otrzymywaniu korzyści 

finansowych. Przez 5 lat taki projekt nie może przynosić korzyści finansowych. 

Radny Ciesielski zapytał o utworzenie i wdrożenie do funkcjonowania stacji 

meteorologicznej. 

Pan Konieczko powiedział, że wnioskodawcą może być gmina lub organizacja pozarządowa. 

Radny Ciesielski zapytał, czy w takim projekcie może brać udział prywatna osoba. 

Pan Konieczko odpowiedział, że może ona wziąć udział, ale musi w tej dziedzinie założyć 

firmę. 

Wiceprzewodniczący Owczarek zapytał o Panoramę Bitwy pod Mokrą, na którą  

w Stowarzyszeniu zabezpieczono kwotę 500.000,00 zł. 

Pani Bauć powiedziała, że nie można nikogo zmusić do realizacji projektu. Było 

przeprowadzone rozeznanie w gminach, jakie wnioski gminy chciałyby złożyć. Z gminy 

Miedźno wpłynęła propozycja Panoramy Bitwy pod Mokra. Dofinansowanie tego projektu 

miałoby wynieść 80% kosztów netto. Gmina musiałaby zapewnić wkład własny i zapłacić 

podatek VAT. Jeżeli projekty wskazane przez Stowarzyszenie do Urzędu Marszałkowskiego 

nie zostaną zrealizowane, to Stowarzyszenie zapłaci karę - 3% otrzymanej kwoty. 

Wiceprzewodniczący Owczarek zapytał, czy gmina ten wniosek zrealizuje. 

Pan Konieczko powiedział, że pojęcie panoramy jest bardzo ogólne i może nawiązywać do 

„muzeum” w Mokrej. 

Pan Majtyka powiedział, że gdyby w gminie odbywały się pokazy takie, jak pod 

Grunwaldem, to „ludzie z pewnością chętnie by tu przyjeżdżali.” Dodał, że „raz do roku 

mogłoby się tutaj znaleźć kilkanaście koni”. Nadmienił, że dla gminy jest to ogromna szansa 

na promocję. 

Wiceprzewodniczący Owczarek zapytał, co się stanie jak gmina nie wykorzysta tych 

pieniędzy. 

Pani Bauć odpowiedziała, że gmina w realizacji projektu musi widzieć swój cel. 

Pan Józef Jasiński powiedział, że zajęcia w ramach szkolenia z odnawialnych źródeł energii 

są atrakcyjne dla młodych ludzi. Jeżeli projekt ten nie zostanie wykonany i nie będzie zlecony 

firmie to nic z tego nie będzie. Najważniejszą rzeczą w odnawialnych źródłach energii jest, 

aby uczyć świadomości ekologicznej dzieci już w przedszkolu. Dodał, że do realizacji 

projektów trzeba powołać małe zespoły, bo w przeciwnym razie zakończą się one 

niepowodzeniem.  Jako przykład podał praktykę Zachodniopomorskiego Uniwersytetu 

Technologicznego w Szczecinie, gdzie powołano specjalny zespół do opracowywania, 

rozliczania projektów. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że cieszy się, że gmina ma tylu przyjaciół. Dodał, że 

przekaże wszystkie informacje  i „dobre rady” Wójtowi. Powiedział, że pan Owczarek był 

wczoraj na posiedzeniu komisji budżetu, gdzie Wójt poinformował, że wniosek na tzw. 

Panoramę Bitwy pod Mokrą zostanie złożony i będzie się starał go zrealizować. Odnosząc się 

do zarzutów, że gmina „zapomina” o bitwie pod Mokrą w swojej działalności powiedział, że 

rzeczywistość jest inna. Jako przykład wymienił wybudowane w 2010 roku Muzeum Kultury 

Przeworskiej i Izby Pamięci Bitwy pod Mokrą. Zaznaczył, że mieszkańcy o bitwie  i 

żołnierzach spod Mokrej pamiętają cały czas. W gminie są 2 szkoły, które noszą związane z 

nią imiona. Zaznaczył, że Wójt podziela zdanie, że ważne są zespoły małe. Niestety nie 

wszyscy obecni na posiedzeniu zgadzają się z nim w tym. W 2009 roku do komitetu 

organizującego obchody 70 rocznicy bitwy pod Mokrą zgłosiło się  ponad 30 chętnych 
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„skończyło się na tym, że nie miał kto pracować - niestety większość miała słomiany zapał. ” 

Pan Majtyka zapytał, czy gmina starała się o środki finansowe z Ministerstwa Obrony 

Narodowej. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że tak. Dodał, że Wójt ogłosił kilka lat temu konkurs na 

opracowanie scenariusza rekonstrukcji bitwy pod Mokrą.  Mimo nagrody nikt nie 

odpowiedział na ogłoszenie.  

Pan Józef Jasiński powiedział, że chciał wyjaśnić, że ile razy przejeżdża przez Miedźno to 

robi ono na nim wrażenie. Dodał, że w sprawie bitwy pod Mokrą należałoby się zwrócić do 

instytutów historycznych. Nie chciał także czynić zarzutów gminie.  

Sekretarz Derejczyk powiedział, że z wypowiedzi panów Jasińskiego  i Majtyki można było 

wywnioskować, że gmina „nic nie robi w Mokrej.” Dodał, że w 2009 była zorganizowana 

konferencja wspólnie z Instytutem Historii Akademii im. Jana Długosza w Częstochowie. 

Gmina współpracuje z instytucjami z zewnątrz i przyjmuje od nich pomoc. 

Wiceprzewodniczący Owczarek zapytał pana Konieczkę o działanie Odnowa Wsi w LSR. 

Poprosił o wyjaśnienie kryteriów finansowych. 

Pan Konieczko odpowiedział, że wkład własny wynosi 20%, VAT jest niekwalifikowany. 

Dodał, że do 31 grudnia 2014r. musi zostać złożony w Urzędzie Marszałkowskim wniosek o 

płatność, czyli projekt do tego czasu musi zostać zrealizowany. 

Radny Wąs powiedział, że dla Mokrej pamieć o bitwie jest ważna, ale jest wiele bieżących 

problemów, które należy rozwiązać. Dodał, że „weszła w życie nowa ustawa śmieciowa, w 

Mokrej nie ma kanalizacji, drogi są dziurawe, a utrzymanie muzeum też kosztuje.” 

Wiceprzewodniczący Owczarek powiedział, że w ostatnim czasie skradziono tablicę  

z pomnika. 

Radny Ciesielski powiedział, że każdy głos jest cenny, chwalący czy też krytyczny. W kwestii 

odnawialnych źródeł energii powiedział, że gdy przejeżdżał przez kraje zachodnie to bardzo 

częstym widokiem są wiatraki. 

Pan Parkitny powiedział, że na zebrania dotyczące budowy wiatraków jeżdżą osoby z całej  

Polski, które mówią, że są one niedobre i hałasują. Dodał, że „fotowoltanika bez wsparcia 

finansowego nie ma szans. Biogazownie są nieopłacalne, wiatraki też.” 

Radny Leśnikowski dodał, że wszystkie te inwestycje blokuje prawo energetyczne. 

Retorycznie zapytał kto zainwestuje skoro tak długo trwają starania o pozwolenie na budowę. 

 

Na tym wspólne posiedzenie z komisją NOT-u zakończyło się. 

Wiceprzewodniczący Owczarek zarządził 10 minutową przerwę. 

 

O godz. 16.20 przewodniczący Sznober wznowił obrady. 

 

Ad. pkt. 5.  

Na wniosek Wójta Komisja zapoznała się z mapą, na której prywatny inwestor wskazał 

miejsca, w których chciałby wybudować wiatraki. 

Komisja nie wydała stanowiska w przedstawionej sprawie. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś      Infrastruktury, Rozwoju Wsi 

        i Rolnictwa 

        (-) Marcin Sznober 


